
Protokół Nr XIV/2015 z XIV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 29 grudnia 2015 roku 
 

Lubawka, 2015.12.29 
 
 

Protokół Nr XIV/2015 
z XIV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce 

która odbyła się w dniu 29 grudnia 2015 roku  
w Domu Kultury w Lubawce przy ul. Kamiennogórskiej 19 

 
 

Czas trwania sesji w godz. 1300 do godz. 1810 
Sesja była filmowana przez LUB-SAT Lubawka, TV Kamienna Góra. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie 
art. 20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady XIV sesji. 
Poinformowała, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 radnych stanowiło quorum pozwalające na 
podejmowanie  prawomocnych decyzji. Radny nieobecny Alfred Bagiński. 
Następnie przywitała Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, kierowników Referatów 
Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych radcę prawnego UM, radnych 
powiatowych, oraz sołtysów. Przywitała również przedstawicieli mediów, prasy, 
radnych powiatowych, a także gospodarzy sesji radnych. Lista obecności 
radnych  stanowi  załącznik  nr 1, lista sołtysów stanowi załącznik nr 2, 
a lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 3 do niniejszego protokołu  
 

Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek 
obrad. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków nie 
zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że w związku z uchwałą 
w sprawie zmiany nazwy i statutu Zakładu Budżetowego Gospodarki 
Mieszkaniowej w Lubawce wynikła konieczność zmiany kolejności 
podejmowanych uchwał i przedstawiła proponowane zmiany: 
  

⇒ porządku obrad został wykreślony punkt 7 porządku obrad: 
„Uchwalenie budżetu na 2016 rok”, 

⇒ punkt 8: „Sprawozdania Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz 
przewodniczących komisji stałych z pracy za 2015 rok” zmienia się na pkt 
nr „7”  

⇒ punkt 9: „Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał 
w sprawie:” zmienia się na punk „8” 

⇒ punkt 10: „Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych” zmienia się  
punkt „9” 
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⇒ punkt 11: „Sprawy różne, wolne wnioski i informacje” zmienia się na 
punkt ‘10” 

⇒ punkt 12: „Zamknięcie obrad XIV sesji zmienia się na punkt „11” 
⇒ podpunkt „e” – ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej zmienia się na 

podpunkt „l” 
⇒ podpunkt „l”- zmiany uchwały NR XII/107/15 z dnia 26 listopada 2015 r. 

w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na 
rok 2016 zmienia się na podpunkt „e” 

⇒ podpunkt „d” – „wydatków niewygasających zmienia się na: „wykazu 
wydatków niewygasających z upływem roku 2015”. 

Następnie odczytała zmieniony porządek obrad i zarządziła głosowanie 
w sprawie przyjęcia porządku obrad.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
„wstrzymujących” jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
Zatwierdzony porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 
6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami. 
7. Sprawozdania Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz przewodniczących 

komisji stałych z pracy za 2015 rok. 
8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 

a)  rozwiązania Straży Miejskiej w Lubawce, 
b)  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2016, 
c)  wprowadzenia zmian w budżecie gminy Lubawka na rok 2015,  
d)  wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 2015, 
e)  zmiany uchwały Nr XII/107/15 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie  

uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2016. 

f)  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka, 
g)  uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2016, 
h)  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas 

oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 
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i)  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 
oznaczony 10 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 

j)  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas 
oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, 

k)  zmiany nazwy i statutu Zakładu Budżetowego Gospodarki 
Mieszkaniowej w Lubawce, 

l)  ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej 
9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10.Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
11.Zamknięcie obrad XIV sesji.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z XII sesji 
wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość 
zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi i zarządziła 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła 
protokół z XII sesji. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z XIII sesji 
wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją ma możliwość 
zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi i zarządziła 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
14 radnych 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach, 
wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie przyjęła 
protokół z XIII sesji 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że do Biura Rady nie wpłynęła 
żadna interpelacja. Zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania i uwagi. 
Mariusz Głód wnioskował o:  
§ ustawienie przy ulicy Lipowej w Lubawce znaku zakazu ruchu pojazdów 

o masie powyżej 3,5 tony oraz znaku informującego o strefie zamieszkania 
gdzie maksymalna prędkość poruszania się pojazdów wynosi do 20 km na 
godzinę, 

§ wykonanie parkingu dla pojazdów nauczycieli na placu 
znajdującym się naprzeciwko szkoły przy ulicy Bocznej w Lubawce. 
Poinformował też, że obecnie nauczyciele parkują swoje samochody na 
ulicy i utrudniają ruch pojazdów, 

§ zapytał czy planowana jest wycinka drzewa rosnącego pośrodku 
wybudowanego chodnika przy ulicy Dworcowej. 
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Radny Jan Włodarczyk wnioskował o zakończenie remontu ulicy Celnej, 
ponieważ część ulicy, która nie została objęta remontem również jest  w bardzo 
złym stanie technicznym. 
Radny Artur Sarzyński wnioskował o przygotowanie informacji dla 
mieszkańców o planowanych inwestycjach w 2016 roku i przy jakim wsparciu 
środków UE będą realizowane. 
Aldona Ochmańska: 
§ zapytała Prezesa PGK „Sanikom” w jakim terminie zostanie wycięta lipa 

na cmentarzu w Miszkowicach, 
§ wnioskowała o zatrudnienie stomatologa w Ośrodku Zdrowia 

w Miszkowicach.  
Iwona Dereń poinformowała, że: 
§ przy ulicy Pocztowej nr 6 od pół roku jest załamana studzienka 

i wnioskowała o dokonanie naprawy zniszczonej studzienki, 
§ we wczesnych godzinach rannych obrzeża miasta są nieoświetlone, co 

utrudnia mieszkańcom dojście do pracy. Wnioskowała o wydłużenie czasy 
oświetlenia. 

Andrzej Lubieniecki zapytał na jakich warunkach Gmina przekazała budynek 
byłego Przedszkola w Chełmsku Śląskim do TBS i zapytał czy istnieje 
możliwość odzyskania przedmiotowego budynku na cele mieszkalne. 
Marek Szota poinformował, że przejście dla pieszych na ulicy Dworcowej 
usytuowane jest cztery metry od znaków i zamontowanych tam słupków. 
Obecnie z tego przejścia nie można korzystać. Zapytał czy przedmiotowe 
przejście zostanie zmodernizowane. 
Krzysztof Jawor wnioskował o założenie progów zwalniających na ulicy 
Bocznej ze względu na bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do szkoły,  
 

Ad.5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami 
Burmistrz Ewa Kocemba przedstawiła informację o pracy w okresie 
międzysesyjnym i poinformowała, że:  
30 listopada odbyło się spotkanie z wędkarzami Polskiego Związku 
Wędkarskiego Okręgu Jelenia Góra Koło Lubawka, rozmowy dotyczyły planu 
zagospodarowania zalewu w Bukówce od strony Szczepanowa, Miszkowic oraz 
Paprotki. Wędkarze podczas spotkania przedstawili swoje propozycje. Uzyskane 
informacje niezbędne są  do prac projektowych, ponieważ zagospodarowanie 
zbiornika w Bukówce zagwarantuje dostęp dotychczasowym użytkownikom 
oraz udostępni zbiornik turystom i mieszkańcom. 
2 grudnia spotkała się z wykonawcą strony internetowej, której rozbudowa trwa 
od kilku miesięcy. Projekt obejmuje przebudowę strony internetowej 
z dostosowaniem do potrzeb osób niepełnosprawnych, które maja problemy ze 
wzrokiem i słuchem. Gmina na przebudowę strony internetowej otrzymała 
zewnętrzne środki w wysokości 41 700 PLN, łączny koszt zadania wyniósł 
52 000 PLN. Strona została przebudowana i obecnie wszystkie jednostki 
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organizacyjne mają przebudowaną stronę BIP.  Strona będzie testowana przez 
okres dwóch miesięcy i osoby zainteresowane mogą zgłaszać swoje propozycje. 
Gmina aktualnie posiada stronę, która będzie spełniała oczekiwania 
pracowników oraz mieszkańców. Strona ta będzie promowała Gminę Lubawka, 
którą będzie można również oglądać za pomocą internetu. Następnie Burmistrza 
Miasta E. Kocemba zaprezentowała stronę internetową Gminy Lubawka. 
Radny A. Lubieniecki powiedział, że na stronie internetowej brakuje trzech 
zakładek tj.: 
§ stowarzyszenia, 
§ parafie, 
§ Ochotnicza Straż Pożarna. 

Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że takie zakładki znajdują się 
na stronie Gminy. Natomiast temat zakładki „parafie” należy przedyskutować, 
ponieważ już teraz pojawiły się wątpliwości, co do możliwości funkcjonowania 
takiej zakładki. 
Radny M. Głód zapytał czy w zakładce TVI Urząd, po zakupieniu 
odpowiedniego oprogramowania, będzie możliwość transmisji z obrad Rady 
Miejskiej. 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedział, że taka możliwość pojawi się po zakupie 
oprogramowania. Jednakże na zakup takiego oprogramowania należy pozyskać 
zewnętrzne środki, posiadać bazę oraz miejsce na serwerze.  
Radna I. Dereń zapytała czy jednostki organizacyjne wnoszą opłaty za 
użytkowanie strony internetowej. 
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedziała, że z jednej domeny korzystają 
wszystkie jednostki organizacyjne, a za domenę opłaty wnosi Gmina. 
4 grudnia Burmistrz Miasta E. Kocemba: 
§ uczestniczyła wraz z Prezesem Związku Kombatantów Rzeczypospolitej 

Polskiej i byłym więźniem politycznym Janem Czekirdą w uroczystościach 
90-tej rocznicy urodzin  podporucznika Pawła Porpokowicza, 

§ spotkała się z Prezesem Dolnośląskiej Federacji Sportu, 
§ wzięła udział w otwarciu galerii p.n. „To co czuje to  co wiem”. 

W dniach 4 - 5 grudnia Wiceburmistrz Bożena Kończak wraz z liderami 
Odnowy Wsi z terenu Gminy Lubawka uczestniczyła w Piechowicach 
w  VIII Kongresie Odnowy Wsi. 
7 grudnia odbyło się drugie spotkanie mieszkańców Gminy zainteresowanych 
uczestnictwem w projekcie z wiązanym z budową fotowoltanicznych instalacji 
konsumenckich. Spotkanie prowadziła Wiceburmistrz Bożena Kończak wraz 
z Kierownikiem Referatu Ochrony Środowiska Jowitą Martyńską. 
8 grudnia: 
§ na wniosek wędkarzy z Koła Lubawka zostało z organizowane sprzątanie 

zalewu w Bukówce. Podziękowała wędkarzom, pracownikom RZGW oraz 
pracownikom Referatu Ochrony Środowiska za udział w sprzątaniu. 

§ Wiceburmistrz wraz z Lucyną i Wiesławem Kociołek oraz radnym 
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A. Lubienieckim uczestniczyła w spotkaniu wigilijnym z władzami 
wojewódzkimi oraz z przedstawicielami instytucji rolniczych we 
Wrocławiu. 

10 grudnia odbyło się spotkanie z inwestorami planującymi budowę centrum 
logistycznego w Lubawce. Od początku roku Burmistrz E. Kocemba prowadziła 
rozmowy z podmiotem, który zamierza zainwestować w Gminie Lubawka. 
Inwestor zainteresowany jest terenami położonymi przy planowanej drodze 
szybkiego ruchu S3. Następnie za pomocą slajdów przedstawiła prezentację 
planów inwestycyjnych przedsiębiorcy. Powiedziała też, że Gmina musi 
zabiegać o stworzenie stanowisk pracy dla mieszkańców oraz dla osób, które 
wyjechały z Gminy. Wybudowane centrum logistyczne uiszczałoby opłaty 
z tytułu podatku od nieruchomości w kwocie 5 000 000 PLN, podatek od gruntu 
w wysokości około 1 000 000 PLN oraz stworzyło by od 2 500 do 3 000 
stanowisk pracy.  
11 grudnia uczestniczyła w krótkiej lekcji historii o generale Wieniawskim 
Długoszewskim. 
14 grudnia Wiceburmistrz B. Kończak wzięła udział w Nadzwyczajnym 
Zgromadzeniu Wspólników TBS w Kamiennej Górze. Tematem spotkania było 
sprawozdanie a pracy Zarządu oraz przejęcie nowego członka Rady Nadzorczej 
TBS.  
Odpowiedział też na pytanie radnego A. Lubienieckiego dotyczące budynku 
byłego przedszkola w Chełmsku Śląskim i poinformowała, że przedmiotowy 
budynek został przekazany aportem do Spółki i Gmina posiada tam swoje 
udziały. Sprawa ta zostanie omówiona podczas Walnego Zgromadzenia Spółki. 
Gmina będzie starać się o zwrot przedmiotowego budynku.  
16 grudnia wraz z Marszałkami Województwa oraz Metropolitą Wrocławskim 
uczestniczyła w opłatku Dolnośląskiej Rodziny Sportowej. 
17 grudnia: 
§ w Kamiennej Górze odbyło się nadzwyczajne posiedzenie z Gromadzenia 

Wspólników Spółki „Sanikom”. Tematem spotkania było przyjęcie nowego 
wspólnika Spółki tj. Gminy Lwówek Śląski oraz ustalenie nowych stawek 
opłat za niektóre odpady przyjmowane od członków Spółki.  

§ uczestniczyła wraz z Przewodniczącą Rady W. Zabiegło w spotkaniu 
wigilijnym zorganizowanym dla podopiecznych przez pracowników 
MGOPS.  

18 grudnia odbyły się jasełka w Przedszkolu przy ulicy Szymrychowskiej, 
w których uczestniczyła wraz z Przewodniczącą Rady. 
19 grudnia w Chełmsku Śląskim oraz w Lubawce odbył się po raz pierwszy 
Jarmark Bożonarodzeniowy. 
22 grudnia odbyły się jasełka: 
§ w Szkole Podstawowej w Miszkowicach, których uczestniczyła Burmistrz 

E. Kocemba, 
§ w Szkole Podstawowej w Lubawce, w których uczestniczyła 

 



Protokół Nr XIV/2015 z XIV Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 29 grudnia 2015 roku 
 

 7  

Wiceburmistrz wraz Przewodniczącą Rady 
§ w Gimnazjum, w których uczestniczyła Burmistrz E. Kocemba 
§ w Świetlicy Środowiskowej „Promyczek”, w których uczestniczyła 

Burmistrz E. Kocemba wraz z Wiceburmistrzem B. Kończak. 
22 grudnia został przewieziony ratrak, który posiada gwarancję na 700 
motogodzin. 
Ponadto w miesiącu grudniu: 

1) zostało ogłoszone i zakończone zapytanie ofertowe na dokumentację 
projektowo-kosztorysową na zagospodarowanie terenów zielonych na 
ternie Gminy Lubawka, 

2) do końca roku zostanie również przygotowana dokumentacja projektowa 
na przebudowę dróg gminnych t.j.: dwóch dróg w Bukówce, 
w Okrzeszynie droga do boiska, w Jarkowicach droga do nowych 
leśniczówek. Droga w Jarkowicach była odbudowywana z funduszy 
powodziowych jako droga ziemna i w 2016 roku zaplanowano wykonać 
tam nawierzchnię z polimeru. Ponadto planuje wykonać nakładki asfaltowe 
na wszystkie drogi, które były odbudowywane ze środków usuwania 
skutków powodzi 

Burmistrz Miasta E. Kocemba poinformowała, że w 2015 roku: 
§ zorganizowała strefę klienta, 
§ opracowała nowy regulamin organizacyjny Urzędu, 
§ pracownicy Urzędu Miasta otrzymali nowe zakresy obowiązków, 
§ przeprowadzono wybory oraz referendum, 

Również w 2015 roku udało się połączyć wszystkie osoby oraz instytucje, które 
mają do czynienia ze zbiornikiem w Bukówce. Przeprowadzono rozmowy 
z Nadleśnictwem, Regionalnym Zarządem Gospodarki Wodnej, wędkarzami, 
przyrodnikami oraz z mieszkańcami. Próba zagospodarowania zbiornika 
w Bukówce jest wielkim sukcesem, ponieważ Gmina nie posiada tam swoich 
terenów. Propozycja zagospodarowania tego terenu ma na celu wyznaczenie 
jednego wspólnego zadania, które doprowadzi do zorganizowania w Bukówce 
ośrodka rekreacyjnego  dla mieszkańców i turystów. 
Następnie Burmistrz Miasta E. Kocemba przedstawiła za pomocą slajdów 
drogi gminne wyremontowane w 2015 roku. 
§ w starej Białce – droga dojazdowa do budynku komunalnego, 
§ w Bukówce – droga dojazdowa do gruntów, 
§ w Niedamirowie, 
§ w Jarkowicach na tzw. Klatkę, 
§ w Opawie, 
§ ulica Sienkiewicza,  
§ ulica Celna 
§ ulica Sportowa, 
§ ulica Dolna.  

Odpowiedziała na pytanie radnego M. Głoda i poinformowała, że na ulicy 
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Celnej zostanie ustawiony znak ograniczający tonaż ze względu na szerokość 
drogi oraz zostanie też przedyskutowana sprawa ustawienia znaki 
pierwszeństwa przejazdu od Floriana do skrzyżowania z ulicą Lipową. 
Powiedziała też, że pozostały odcinek drogi planuje w komponować w budowę 
ulicy Brzozowej i Świerkowej. 
W Chełmsku Śląskim - ulica Młyńska, 
Plany remontów na 2016 rok: 
§ w Miszkowicach – wykonanie chodnika (50% wkład Gminy), 

Remonty ulic w Lubawce współfinansowane z innymi podmiotami mi.in. 
z funduszu Marszała Województwa Dolnośląskiego i środków powodziowych 
jeżeli Rząd utrzyma nadal to finansowanie: 
§ Podlesie, 
§ Jedwabna, 
§ Mickiewicza, 
§ Przyjajaciół Żołnierza, 
§ Brzozowa i Świerkowa – wykonanie dokumentacji, 
§ Starorynkowa i Lubawska (przy budynkach jednorodzinnych) w Chełmsku 

Śląskim, 
§ w Okrzeszynie – przebudowa drogi do boiska sportowego, 
§ w Jarkowicach – przebudowa drogi do leśniczówek, 
§ w Bukówce – przebudowa drogi do Państwa Duda  oraz Państwa Cieślak 

i Fedoruk, 
§ w Jarkowicach – budowa drogi dojazdowej do placu zabaw wspólnie 

z Sołectwem 
§  przebudowa drogi do Opawy. 

Poinformowała też, że od 2016 roku miasto Lubawka zostanie odciążone 
z części transportu ciężarowego. Większość samochodów należących do Spółki 
„Sanikom” będzie jeździła drogą biegnącą za byłym Zakładem „Watra”, którą 
wykonała Gmina wraz z PGK „Sanikom”.  
W 2016 roku zaplanowano zakończenie budowy skoczni, organizację 
Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży oraz dokończenie budowy stadionu. 
Następnie Burmistrz Miasta E. Kocemba przedstawiła projekty i wnioski na 
2016 rok i odpowiedziała na pytanie Radnego A. Sarzyńskiego dotyczące 
przygotowania informacji dla mieszkańców o planowanych inwestycjach 
w 2016 roku. 
Projekty z Unii Europejskiej: 
§ Gmina w 2016 roku będzie aplikowała o środki na zakończenie rozbudowy 

szkoły w Lubawce przy ulicy Mickiewicza, 
§ termomodernizacja budynku szkoły w Chełmsku Śląskim, 
§ termomodernizacja ratusza, 
§ drugi etap kanalizacji w Miszkowicach i Jarkowicach 

Projekty z Projektu  Europejskiej Współpracy Terytorialnej: 
§ zagospodarowanie Bukówki, 
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§ zorganizowanie Międzynarodowych Zawodów Rowerowych w Lubawce, 
§ zorganizowanie Jarmarku Tkaczy Śląskich w Chełmsku Śląskim. 

Ponadto w przyszłym roku Gmina przystąpi do: 
§ aktualizacji i pewnych zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, ponieważ Budowa Centrum Logistycznego w Lubawce 
będzie również wymagała korekty planu. 

§ prac projektowych rozbudowy cmentarza w Lubawce i Miszkowicach. 
§ renowacji figury Nepomucena w Chełmsku Śląskim. 

Burmistrz Miasta E. Kocemba podziękowała za współpracę pracownikom 
Urzędu Miasta, jednostek organizacyjnych, radnym, sołtysom, radnym 
powiatowym Halinie Włodarczyk i Janowi Orzechowskiemu oraz radnej 
wojewódzkiej Iwonie Krawczyk. Podziękowała też mieszkańcom za wszystkie 
podpowiedzi, porady oraz słowa otuchy. Wszystkim zgromadzonym oraz 
mieszkańcom życzyła w wszystkiego dobrego w nowym 2016 roku. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło podziękowała Burmistrzowi Miasta Ewie 
Kocemba za wystąpienie i powiedziała, że na Komisjach Rady zgłaszała 
wniosek o wykonanie w 2016 roku remontu ulicy Krótkiej, Wiejskiej oraz 
Jagielońskiej. Proponowała również skąd pozyskać środki na wymienione 
remonty, jednakże Burmistrz Miasta E. Kocemba nie wymieniła w planach 
remontów przedmiotowych dróg. Nadmieniła też, że jej zdaniem w pierwszej 
kolejności należałoby wykonać remont ulicy Krótkiej, Wiejskiej oraz 
Jagielońskiej, ponieważ z tych dróg korzysta wiele mieszkańców. Natomiast 
z drogi do leśniczówki w Jarkowicach korzysta tylko kilka rodzin.  
 

Ad.6. Informacja Komisji Rewizyjnej o pracy między sesjami 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk poinformował, że 
zgodnie z planem pracy, Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała 
dwukrotnie: 
W dniu 10 grudnia tematem posiedzenia była: kontrola zadań Zakładu 
Budżetowego Gospodarki Mieszkaniowej,  które  zostały  zrealizowane 
z dofinansowania Gminy. 
Komisja w pełnym składzie dokonała kontroli zrealizowanych zadań przez 
Zakład Budżetowy Gospodarki Mieszkaniowej dofinansowanych  przez Gminę. 
W spotkaniu udział wziął Kierownik ZBGM w Lubawce oraz Zastępca 
Burmistrza Miasta Lubawka Bożena Kończak. 
Po omówieniu i zapoznaniu się z przedstawionymi informacjami pisemnymi na 
temat realizacji zdań dofinansowanych z budżetu Gminy przez ZBGM 
w Lubawce, które przedstawił Kierownik Zakładu Pan Ireneusz Kordziński oraz 
po przeprowadzeniu przez Komisję wizji na miejscu na wybranych obiektach 
Komisja nie wnosi uwag. 
 

W dniu 16 grudnia tematem posiedzenia była: analiza ściągalności podatków 
i opłat na rzecz Gminy oraz ocena udzielania ulg i zwolnień z podatków za 2015 
rok. 
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Komisja w pełnym składzie dokonała analiza ściągalności podatków i opłat na 
rzecz Gminy oraz oceny udzielania ulg i zwolnień z podatków za 2015 rok. 
W spotkaniu udział wzięła Zastępca Burmistrza Miasta Lubawka Bożena 
Kończak oraz Skarbnik Gminy Monika Stanek Gamoń. 
Komisja po zapoznaniu się z analizą ściągalności podatków i opłat na rzecz 
Gminy oraz oceną udzielania ulg i zwolnień z podatków w 2015 roku nie wnosi 
uwag. 
Radna I. Dereń zapytała jaki procent wynosi ściągalność podatków. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Włodarczyk zaproponował aby radna 
I. Dereń zapoznała się z protokołem Komisji Rewizyjnej 
 

Ad. 7. Sprawozdania Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz 
przewodniczących komisji stałych z pracy za 2015 rok 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczytała sprawozdanie z działalności 
w roku 2015 (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) i min. poinformowała, że 
w 2015 roku, do dnia złożenia sprawozdania, odbyło się 13 sesji Rady 
Miejskiej. Zwyczajowo na każdej sesji sprawozdanie z pracy w okresie 
międzysesyjnym składała Burmistrz Miasta Ewa Kocemba oraz Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk. Rada Miejska w omawianym okresie 
podjęła 109 uchwał, najwięcej w temacie dzierżawy i sprzedaży mienia 
komunalnego oraz zmian aktualizujących budżet. Do podjętych uchwał 
Wojewoda Dolnośląski wydał cztery rozstrzygnięcia nadzorcze. Frekwencja na 
posiedzeniach rady wynosiła w omawianym okresie ogółem 94%. 
Następnie podziękowała Burmistrzowi Miasta Ewie Kocemba, 
pracownikom Urzędu Miasta, radcy prawnemu, jednostkom  organizacyjnym,   
zaproszonym   gościom   za   ich   wkład  i nieocenioną pomoc w realizacji 
ustawowych i statutowych obowiązków rady. 
 

Przewodnicząc Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa Sławomir 
Antoniewski odczytał treść sprawozdania z działalności Komisji w 2015 roku 
(załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) i im.in. poinformował, że w bieżącym roku  
Komisja obradowała 12 razy. W posiedzeniach Komisji uczestniczyli sołtysi 
sołectw Gminy Lubawka, pracownicy Urzędu Miasta Lubawka, jednostek 
organizacyjnych oraz zaproszeni goście. Frekwencja obecności radnych na 
posiedzeniach Komisji była bardzo wysoka. Radni na każdym posiedzeniu 
Komisji radni opiniowali projekty uchwał. Podziękował też za współpracę 
Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Burmistrzowi Miasta Ewie Kocemba, 
Zastępcy Burmistrza Bożenie Kończak, pracownikom Urzędu Miasta oraz 
członkom Komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Budżetu Krzysztof Jawor przedstawił 
sprawozdanie z działalności Komisji w 2015 roku (załącznik Nr 6 do niniejszego 
protokołu) i poinformował m.in., że w posiedzeniach Komisji uczestniczyli również 
pracowniczy Urzędu Miasta.  Frekwencja na posiedzeniach wynosiła około 90%. 
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Następnie podziękował za współpracę Przewodniczącej Rady W. Zabiegło 
Burmistrzowi Miasta Ewie Kocemba, Zastępcy Burmistrza Bożenie Kończak, 
pracownikom Urzędu Miasta.  
 

Przerwa w obradach od godziny 1515 do 1525 
 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Włodarczyk przedstawił 
sprawozdanie z posiedzeń Komisji Rewizyjnej (załącznik Nr 7 do niniejszego 
protokołu) i m.in. powiedział, że Komisja w 2015 roku obradowa 21 razy, a 
frekwencja na posiedzeniach Komisji wynosiła 97%.  Podziękował za współpracę 
Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Burmistrzowi Miasta Ewie Kocemba,  
pracownikom Urzędu Miasta, jednostkom kontrolowanym oraz wszystkim 
radnym. 
 

Ad.8. Dyskusja nad projektami uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) rozwiązania Straży Miejskiej w Lubawce 

Sekretarz Gminy P. Szewczyk odczytał treść uchwały (załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 10 głosami „za”, przy 
3 głosach „przeciwnych” oraz 1 głosie „wstrzymującym” podjęła Uchwałę 
Nr XIV/110/15 w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Lubawce.  

b) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2016 

Kierownik MGOPS Alina Lewandowska odczytała treść uchwały (załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 11 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” oraz 3 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę 
Nr XIV/111/15 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2016. 

c) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Lubawka na rok 2015  
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść uchwały (załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła 
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Uchwałę Nr XIV/112/15 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
Lubawka na rok 2015. 

d) wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 2015 
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść uchwały (załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 12 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” oraz 2 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę 
Nr XIV/113/15 w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 
2015. 

e) zmiany uchwały Nr XII/107/15 z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie  
uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2016 

Sekretarz Gminy P. Szewczyk odczytał treść uchwały (załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 14 radnych – 10 głosami „za”, przy 
3 głosach „przeciwnych” oraz 1 głosie „wstrzymującym” jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XIV/114/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/107/15 z dnia 26 
listopada 2015 r. w sprawie  uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2016 
 

O godzinie 1610 obrady opuścił radny Piotr Wiktorowski. 
 

f) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka 
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść uchwał Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu:  
§ uchwałę nr 1/268/2015 w sprawie wydania opinii pozytywnej o projekcie 

uchwały dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka na 
lata 2016-2028 przedstawionej wraz z  projektem uchwały budżetowej 
Gminy Lubawka na 2016 rok, 

§ uchwałę 1/277/2015 w sprawie wydania opinii pozytywnej o możliwości 
sfinansowania deficytu budżetu Gminy Lubawka przedstawionego 
w projekcie uchwały budżetowej Gminy Lubawka na 2016. 
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Następnie Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść uchwały 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka (załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu). 
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 12 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” oraz 1 głosie „wstrzymującym” podjęła Uchwałę 
Nr XIV/115/15 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubawka. 

g) uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2016 
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała:  
§ treść uchwały nr 1/276/2015 z dnia 7 grudnia 2015 roku Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie 
opinii pozytywnej o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lubawka 
projekcie budżetu Gminy Lubawka na 2016 rok  

§ treść projektu uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2016 
(załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).  

Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 11 głosami „za”, przy 1 głosie 
„przeciwnym” oraz 1 głosie „wstrzymującym” podjęła Uchwałę Nr XIV/116/15 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Lubawka na rok 2016. 

h)  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas 
oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

Kierownik Referatu ROŚiMRW J. Martyńska odczytała treść uchwały 
(załącznik nr 16 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XIV/117/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość. 

i) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas 
oznaczony 10 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

Kierownik Referatu ROŚiMRW J. Martyńska odczytała treść uchwały 
(załącznik nr 17 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 
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0 głosach „przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XIV/118/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na czas oznaczony 10 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość. 

j)   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas 
oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

Kierownik Referatu ROŚiMRW J. Martyńska odczytała treść uchwały 
(załącznik nr 18 do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnym” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XIV/119/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość. 

k)  zmiany nazwy i statutu Zakładu Budżetowego Gospodarki 
Mieszkaniowej w Lubawce 

Kierownik ZBGM w Lubawce Ireneusz Kordziński odczytał treść uchwały 
(załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) i powiedział, że wykonanie 
obowiązków wynikających z przedstawionego projektu statutu oraz w katalogu 
niektórych zadań własnych Gminy, które przejmie Zakład Gospodarki Miejskiej 
będzie trudne. Inicjatorem i kreatorem tego projektu jest Burmistrz Miasta Ewa 
Kocemba i wierzy, że to przedsięwzięcie się powiedzie. Następnie Kierownik 
ZBGM I. Kordziński powiedział, że ma nadzieję, iż będzie to systematyczne 
wprowadzanie zadań do czasu kiedy zostaną utworzone nowe stanowiska pracy, 
zakupiony odpowiedni sprzęt, który jest nieodzowny do prowadzenia zleconych 
robót oraz po wygospodarowaniu nowych pomieszczeń biurowych i socjalnych. 
To Gmina będzie inwestorem w finansowaniu  poprawy zagospodarowania 
obiektów przekazanych w zarząd do ZBGM.        
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 9 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnym” oraz 4 głosach „wstrzymujących” podjęła Uchwałę 
Nr XIV/120/15 w sprawie zmiany nazwy i statutu Zakładu Budżetowego 
Gospodarki Mieszkaniowej w Lubawce. 

l)  ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej 
Skarbnik Gminy M. Stanek-Gamoń odczytała treść uchwały (załącznik nr 20 
do niniejszego protokołu).  
Wiceprzewodnicząca Rady E. Garbień zapytała czy są uwagi i pytania. Pytań 
i uwag nie zgłoszono. Zarządziła głosowanie.  
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Na wniosek Wiceprzewodniczącej Rady E. Garbień Rada Miejska 
w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XIV/121/15 w sprawie ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej.\ 
 

Przerwa w obradach od godziny 165 do godziny 1700 
 

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
Burmistrz E. Kocemba odpowiedziała na następujące pytania radnych: 
Radnego M. Głód w następujących sprawach: 
§ ustawienia znaków i poinformowała, że znak określający tonaż pojazdów 

na  ulicy Celnej zostanie ustawiony. Natomiast sprawę dotyczącą 
ustawienia znaku ograniczenia prędkości pojazdów rozeznana  Referat  
IGKiP. 

§ rozwiązania problemu parkowania samochodów przed Szkołą Podstawową 
przy ulicy Bocznej i powiedziała, że przedmiotowa sprawa wymaga 
przeprowadzenia wizji na miejscu i przeprowadzenia rozmowy 
z Dyrektorem Szkoły. 

§ wycięcia drzewa na chodniku przy ulicy Dworcowej w Lubawce 
poinformowała, że Generalna Dyrekcja oczekuje na decyzję zezwalającą na 
wycięcie drzewa. W przypadku uzyskania stosownego pozwolenia od 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska drzewo zostanie wycięte, 
a chodnik ułożony. 

Radnego A. Sarzyńskiego w sprawie przygotowania informacji na temat 
planowanych inwestycji w 2016 roku poinformowała, że odpowiedzi udzieliła 
podczas omawiania planowanych inwestycji w 2016 roku.  
Radnej A. Ochmańskiej w sprawie zatrudnienia stomatologa w Ośrodku 
Zdrowia w Miszkowicach odpowiedziała, że sprawa zostanie przekazana do 
załatwienia Dyrektorowi SP ZOZ w Lubawce oraz zgłoszona Społecznej Radzie 
Zdrowia. 
Radnej I. Dereń w następujących sprawach: 
§ załamanej studzienka przy ulicy Pocztowej nr 6 poinformowała, że obecnie 

Gmina oczekuje na informację, gdzie zlokalizowana jest sieć kanalizacyjna 
w tym rejonie, ponieważ taka informacja niezbędna jest do przepięcia 
szamba. Pan Arkadiusz Łukasiak obiecał, że dostarczy do Urzędu aktualną 
mapę. 

§ wydłużenie czasy oświetlenia na obrzeżach miasta Lubawka powiedziała, 
że sprawę rozezna Referat IGKiP, ponieważ problem wymaga sprawdzenia 
oraz przeprowadzenia rozmowy z osobami zarządzającymi oświetleniem 
Gminy. 

Radnego M. Szota dotyczące modernizacji przejścia dla pieszych na ulicy 
Dworcowej, że sprawę rozezna Referat IGKiP, celem z monitorowania. Jeżeli 
wystąpi taka konieczność, przejście zostanie skorygowane, po uzgodnieniu 
z Generalną Dyrekcją Dróg. 
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Radnego K. Jawor dotyczące założenie progów zwalniających na ulicy 
Bocznej powiedziała, że sprawę należy przedyskutować z Dyrektorem Szkoły 
i rozważyć rozwiązanie poprawiające bezpieczeństwo dzieci w tym rejonie.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba poinformowała mieszkańców Gminu Lubawka, 
że od dnia 1 stycznia 2016 roku wnioski o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz dodatku energetycznego należy składać w MGOPS. 
Następnie poinformowała, że na piętnaście miejscowości Gminy Lubawka 
obecnie siedem miejscowości posiada kanalizację i wodociąg tj.: 
§ Lubawka w 94 %, 
§ Chełmsko Śląskie w 82%, 
§ Błażejów w 10%, 
§ Bukówka w 100%, 
§ Opawa w 100 %, 
§ Niedamirów w 100%, 
§ Miszkowice w 100%. 

Sołectwa Okrzeszyn, Uniemyśl, Paczyn, Szczepanów oraz Jarkowice nie 
posiadają wodociągu. Natomiast sołectwa Jarkowice i Okrzeszyn posiadają 
kanalizację, a Paprotki, Błażkowa oraz Stara Białka posiadają wodociąg. 
Prezes PGK „Sanikom” Andrzej Wojdyła odpowiedział radnej 
A. Ochmańskiej, że drzewo na cmentarzu w Miszkowicach zostanie wycięte, po 
uzyskaniu przez Spółkę stosownego pozwolenia.  
 

Ad.10. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło przedstawiła plan pracy Rady Miejskiej na 
2016 rok: 
Styczeń – 28.01.2016  

1. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Lubawka. 
2. Informacja Burmistrza na temat wyciągu  i skoczni narciarskiej 

w Lubawce. 
Luty - 25 lub 29 2016 (poniedziałek) 

1. Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury odnośnie organizacji ferii zimowych 
w mieście i gminie Lubawka. 

2. Informacja Burmistrza dotycząca realizacji umów z zakresu zimowego 
utrzymania dróg w mieście i gminie Lubawka. 

Marzec - 31.03.2016 
1. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej oraz Przychodnia 

„Gambit”: 
§ informacja dotycząca funkcjonowania jednostek, 
§ dostępność i zakres usług medycznych. 

2.  Informacja Burmistrza odnosząca się do przebudowy stadionu w Lubawce. 
3.  Informacja Burmistrza na temat funkcjonowania Społecznej Komisji  

Zdrowia. 
Kwiecień – 28.04.2016  
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1. Powiatowy Urząd Pracy w Kamiennej Górze- informacja na temat 
problematyki dotyczącej bezrobocia oraz zatrudnienia na terenie powiatu 
kamiennogórskiego oraz Gminy Lubawka. 

2. Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej: 
§ realizacja zadań pomocowych. 
§ rozwiązywanie problemów społecznych, 
§ dodatki mieszkaniowe i energetyczne za I kwartał 2016 roku. 

3. Informacja Burmistrza z zakresu realizacji umów na utrzymanie 
oświetlenia oraz konserwację urządzeń energetycznych. 

Maj – 31 (wtorek) lub 26 (czwartek) 2016 
1. Informacja Burmistrza z wykonania budżetu za 2015 rok. 
2. Absolutorium dla Burmistrza Miasta Lubawka. 

Czerwiec – 30.06.2016 
1. Zakład Budżetowy Gospodarki Mieszkaniowej - realizacja planów 

remontów: 
§ informacja odnośnie przeznaczenia dotacji, 
§ informacja dotycząca realizacji rozliczeń za odpady komunalne 

z podległych zasobów mieszkaniowych. 
2. Urząd Miasta – informacja Burmistrza Miasta dotycząca przebiegu 

i realizacji umów na odbiór odpadów komunalnych, 
§ rozliczenia z Zakładem Budżetowym Gospodarki Mieszkaniowej 

i Spółdzielniami Mieszkaniowymi. 
§ zaległości płatnicze. 

 

Lipiec – przerwa wakacyjna 
 

Sierpień – 25 lub 30 (wtorek) 2016 
1. Oświata w Gminie: 
§ informacja o stopniu przygotowaniu szkół w Gminie Lubawka do roku 

szkolnego 2016/2017, 
§ informacja na temat poziomu rozwiązywania testów szkolnych i ich 

wyniki. 
2. Promocja w Gminie Lubawka: 
§ informacja Burmistrza Miasta i Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury 

w Lubawce na temat sposobu i form realizacji promocji w Gminie. 
3. Informacja Burmistrza odnośnie realizacji i remontu dróg w mieście i gminie 

Lubawka. 
Wrzesień 29.09.2016  

1. Gmina Lubawka w Aglomeracji Wałbrzyskiej 
§ plany i założenia, 
§ dostępność do środków finansowych w Aglomeracji Wałbrzyskiej 

Gminy Lubawka, 
2. Informacja Burmistrza z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku, 
3. Informacja na temat realizacji programu współpracy Gminy Lubawka 
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z organizacjami pozarządowymi w 2015/2016 roku. 
Październik -27.10.2016 

1. Informacja Burmistrza Miasta o stanie jednostek oświatowych w Gminie. 
2. Sport w Gminie Lubawka. 
3. Analiza oświadczeń majątkowych. 

Listopad 30.11.2016 
1. Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Sanikom” Spółka z o.o. 
§ realizacja zadań w zakresie gospodarki odpadami, 
§ zarządzanie cmentarzami, 
§ utrzymanie porządku w Gminie. 

2. Gospodarka mieszkaniowa Urzędu Miasta : 
§ realizacja list przydziału lokali mieszkalnych, socjalnych i do remontu. 

3. Informacja Burmistrza Miasta na temat zbycia działek, gruntu, 
nieruchomości, a także zagospodarowania terenów przejętych przez Strefę 
Ekonomiczną. 

Grudzień 29.12.2016 
1.Uchwalenie budżetu na 2017 rok 
2. Sprawozdania Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz przewodniczących 

komisji stałych z pracy za 2016 rok. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy są uwagi i pytania do 
przedstawionego planu.  Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Na wniosek Przewodniczącej W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za” przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” przyjęła plan pracy Rady 
Miejskiej na  2016 rok. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Włodarczyk przedstawił następujący 
plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2016 roku. 
Styczeń 2016 ROK 

⇒ Kontrola zarządzeń wydanych przez Burmistrza Miasta Lubawka. 
Luty 2016 ROK 

⇒ Podsumowanie ferii zimowych organizowanych przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury w Lubawce oraz świetlice środowiskowe. 

Marzec 2016 ROK 
⇒ Kontrola efektywności ściągania opłat za wywóz nieczystości zgodnie 

z nowa ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
Kwiecień 2016 ROK 

⇒ Kontrola wydatków gminy na zimowe utrzymanie dróg i chodników 
w Gminie Lubawka. 

Maj 2016 ROK 
⇒ Analiza budżetu za 2015 rok. 
⇒ Udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Lubawki. 

Czerwiec 2016 ROK 
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⇒ Działalność i funkcjonowanie świetlic wiejskich w Gminie Lubawka. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy są uwagi i pytania do 
przedstawionego planu.  Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Na wniosek Przewodniczącej W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu jawnym 
w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” oraz 
0 głosach „wstrzymujących” przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej na  2016 
rok. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Budżetu K. Jawor przedstawił plan 
Pracy Komisji na I półrocze 2016 roku. 
Styczeń 

⇒ Funkcjonowanie Komisji Mieszkaniowej. 
Luty 

⇒ Dostępność usług i sytuacja ekonomiczna SP ZOZ w Lubawce. 
Marzec 

⇒ Analiza stanu realizacji planowanych wpływów ze sprzedaży składników 
majątkowych ( grunty  i nieruchomości za 2015 rok. 

Kwiecień 
⇒ Ochotnicze Straże Pożarne po zebraniach sprawozdawczych. 

Maj 
⇒ Informacja Burmistrza z wykonania budżetu za 2015 rok. Absolutorium 

dla Burmistrza Lubawka. 
Czerwiec  

⇒ Plany organizacji letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy są uwagi i pytania do 
przedstawionego planu.  Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Na wniosek Przewodniczącej W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” przyjęła plan pracy Komisji 
Rozwoju i Budżetu na  2016 rok. 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa S. Antoniewski 
przedstawił plan pracy Komisji na 2016 rok. 
Styczeń  

1.Gospodarka mieszkaniowa w Urzędzie 2015 rok: 
⇒ realizacja list przydziałów lokali mieszkalnych, socjalnych i do 

remontu, 
⇒ dodatki mieszkaniowe i energetyczne. 

Luty  
1. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy: 

⇒ bieżąca sytuacja na rynku pracy, 
⇒ aktualne oferty pracy, 
⇒ planowane projekty aktywizujące i pomocowe kierowane do 

bezrobotnych i pracodawców. 
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2. Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury Lubawce: 
⇒ informacja odnośnie organizacji ferii zimowych w mieście i gminie 

Lubawka, 
⇒ informacja Burmistrza dotycząca wyciągu narciarskiego. 

Marzec  
1. Zakład  Gospodarki Miejskiej: 

⇒ plany remontowe na 2016 rok, 
⇒ rozliczenie dotacji z Urzędu Miasta i jej przeznaczenie. 

2. Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Sanikom” Spółka z o.o: 
⇒ realizacja zadań w zakresie gospodarki odpadami, 
⇒ plany inwestycyjne. 

3. Informacja dyrektorów szkół na temat sytuacji rzeczowo- finansowej 
jednostek w oparciu o sprawozdania finansowe za rok 2015: 
§ poziom zatrudnienia z rozbiciem na nauczycieli i personel pomocniczy, 
§ wydatki na wynagrodzenia, remonty, bieżącą działalność. 

4. Informacja Burmistrza w sprawie realizacji umów z zakresu odśnieżania 
dróg w Gminie Lubawka 2015 -2016 rok. 

Kwiecień 
1. Informacja Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Lubawce na 

temat funkcjonowania świetlic wiejskich i współpracy z Sołtysami i 
Radami Sołeckimi. 

Maj 
1.  Informacja Burmistrza z wykonania budżetu za 2015 rok. 
2.  Absolutorium dla Burmistrza Miasta Lubawka. 
3.  Wyjazd w teren. 

Czerwiec 
1.  Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej: 
§ sprawozdanie rzeczowo-finansowe za 2015 rok, 
§ informacja o pomocy wynikającej z Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Lubawka, 
§ realizacja usług opiekuńczych . 

2. Informacja Burmistrza na temat realizacji remontów dróg, mostów 
i oświetlenia w Gminie. 

3. Informacja o przynależności Gminy Lubawka do Aglomeracji 
Wałbrzyskiej: 
§ plany i założenia. 

 

Lipiec – przerwa wakacyjna 
 

Sierpień 
1. Oświata w Gminie: 
§ informacja stopniu przygotowania szkół w Gminie do roku szkolnego 

2016-2017, 
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§ wyniki badań staninowych za 2015 r. w poszczególnych placówkach 
oświatowych, 

§ informacja na temat poziomu rozwiązywania testów szkolnych oraz 
wyniki z poszczególnych szkół, 

2. Promocja w Gminie Lubawka: 
§ informacja Burmistrza i MGOK w Lubawce na temat sposobu i form 

realizacji promocji  Gminy Lubawka. 
§ informacja Burmistrza odnośnie realizacji programu współpracy Gminy 

Lubawka z organizacjami pozarządowymi 2015-2016 rok. 
3. Budżet obywatelski. 

Wrzesień 
1. ZGM w Lubawce przebieg realizacji planów remontu za okres od I do 

VIII 2016 rok. 
2. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Lubawka. 
3. Informacja Burmistrza z wykonania budżetu za I półrocze 2016 roku.  

Październik 
1. Sport w Gminie Lubawka: 

a) informacja stowarzyszeń prowadzących działalność sportową wśród 
dzieci, młodzieży i dorosłych w zakresie: 
§ rzeczowo-finansowym, 
§ poziomu uczestnictwa i dostępności,  
§ planów i perspektyw. 

Listopad 
1.   Cieki wodne w Gminie Lubawka: 
§ informacja na temat zbiornika Bukówka(stan zagospodarowania, 

kierunki rozwoju na kolejne lata), 
§ informacja poszczególnych zarządców cieków wodnych o ich stanie, 

planach oczyszczania  
i remontów. 

2. Fundusz sołecki realizacja i wykonanie za 2016 rok. 
Grudzień 

1. Uchwalenie budżetu na 2017 rok 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała czy są uwagi i pytania do 
przedstawionego planu.  Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Na wniosek Przewodniczącej W. Zabiegło Rada Miejska w głosowaniu 
jawnym w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” oraz 0 głosach „wstrzymujących” przyjęła plan pracy Komisji 
Spraw Społecznych i Rolnictwa na  2016 rok. 
Radny M. Głód wnioskował, o ustawienie znaku zakazu ruchu pojazdów 
o masie powyżej 3,5 tony również na ulicy Kamiennogórskiej w Lubawce oraz 
stopniowe ograniczanie ruchu pojazdów.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba powiedziała aby Kierownik Referatu  IGKiP 
Danuta Wiśniewska zanotowała wniosek radnego M. Głoda, celem rozpoznania. 
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Radny K. Jawor zgłosił, że budynek Poczty Polskiej w Lubawce jest bardzo 
zaniedbany i wnioskował o wystąpienie do zarządcy budynku, celem 
odnowienia elewacji budynku.  
Burmistrz Miasta E. Kocemba odpowiedział, że w sprawie odnowienia 
budynku Poczty porozmawia z Kierownikiem Placówki. 
Radny J. Włodarczyk nawiązał do odpowiedzi  na temat  planowanych 
remontów dróg i powiedział, że   odpowiedź dotyczyła remontu odcinka ulicy 
Celnej wraz z ulicą  Brzozową i Świerkową, a on  wnioskował o usunięcie  
nadmiaru błota   z ulicy Celnej. 
Radna A. Ochmańska zgłosiła, że: 

• w  Miszkowicach przy budynku 139 do chwili obecnej nie zostało 
wykonane oświetlenie uliczne, 

• droga w okolicach piekarni w Jarkowicach wymaga natychmiastowego 
remontu. 

Radny M. Szota zgłosił, że parking znajdujący się przy budynku SP ZOZ 
wymaga uprzątnięcia i wyrównania, ponieważ występują tam bardzo duże 
ubytki. 
Radny A. Lubieniecki poinformował, że: 

• w Chełmsku Śląskim na placu targowym bardzo często leżą odpady 
wielkogabarytowe, które PGK „Sanikom” nie wywodzi na bieżąco 
i wnioskował o częste usuwanie tych odpadów, 

• spalił się pojemnik na odpady, który znajdował się w Chełmsku Śląskim 
w okolicach apteki.  

Prezes PGK „Sanikom” A. Wojdyła odpowiedział, że odpady 
wielkogabarytowe wywożone są według ustalonego harmonogramu  tj. dwa razy 
w roku, a dodatkowe transporty generują większe koszty. Ponadto punkt 
selektywnej zbiórki przyjmuje nieodpłatnie takie odpady przez okres całego 
roku. Natomiast  sprawę spalenia pojemnika nikt nie zgłosił do Spółki. 
Pojemnik zostanie wymieniony. 
Radny J. Włodarczyk zapytał czy PGK „Sanikom” może ustawić dodatkowy 
kosz  do selektywnej zbiórki odpadów przy ulicy Celnej. 
Prezes PGK „Sanikom” A. Wojdyła odpowiedział, że dodatkowy kosz może 
zostać ustawiony, po uzgodnieniu z Gminą.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło wnioskowała o: 

• wyremontowanie odcinka drogi od ulicy Boh. Stalingradu do ulicy 
Zielonej, ponieważ mieszkańcy skarżą się, że droga jest w bardzo złym 
stanie technicznym i utrudnia dojście na plac targowy, 

• zapewnienie lokalu dla młodzieży, która zgłasza, że w Lubawce nie mają 
takiego miejsca gdzie mogliby się spotykać, a na przebywanie w lokalach 
ich nie stać. 

Radny A. Lubieniecki zaproponował powołanie Młodzieżowej Rady. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło złożyła życzenia Noworoczne 
mieszkańcom Gminy, pracownikom Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych, 
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Burmistrzowi Miasta E. Kocemba, Zastępcy Burmistrza B. Kończak, radnym, 
radnym powiatowym  oraz sołtysom. 
 

11. Zamknięcie obrad XIV sesji 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady XIV sesji o godz. 1850. 

 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
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